

Date :

التاريخ : 04 مارس 2018

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

As reported to us from our subsidiary IFA Hotels & Resorts -KPSC , Please note that IFA Hotels & Resorts (South Africa), a wholly-owned subsidiary of IFA Hotels & Resorts in Kuwait, recently signed a joint venture agreement with Amdec Group, the owner of Evergreen Lifestyle, a specialist in post-retirement projects in South Africa. The partnership agreement ensures and guarantees that the retirement product / project which amounts 3 billion African Rand at the Zimbali Lakes Resort is unprecedented and provides a platform for launching expansion plans of Evergreen in the Kwazulu-Natal region.

وفقاً لما ورد إلينا من شركتنا التابعة إيفا للفنادق والمنتجعات - ش.م.ك.ع ، بأن شركة إيفا للفنادق والمنتجعات (جنوب أفريقيا)- التابعة والمملوكة بالكامل لشركة إيفا للفنادق والمنتجعات الكويتية- وقعت مؤخراً اتفاقية مشروع مشترك مع مجموعة امديك المالكة للعلامة "إيفرجرين لايف ستايل" والمتخصصة في مشاريع ما بعد التقاعد في جنوب أفريقيا. وتضمن اتفاقية الشراكة ان يكون المنتج/المشروع التقاعدي والذي تبلغ قيمته 3 مليار راند افريقي في منتج بحيرات زيمبالي غير مسبوق ويوفر منصة لاطلاق خطط توسعة "إيفرجرين" في اقليم كوازولو ناتال.

The Evergreen Lifestyle - Zimbali Lakes project is part of Zimbali Resort Zimbali Lakes, which is highly appreciated. It includes apartments that are sold on the basis of lifelong ownership. It is geared to the requirements of the pension market to provide a retirement living for those above 55, and there will be a health care center in the project and supporting living facilities as well as a range of luxury lifestyle amenities. It will also offer residents access to a wide range of facilities, including a new 18-hole Golf course, a 30-hectare lake, sports facilities, and ways to accommodate cyclists, runners, or those retired who want to take a walk only.

يشكل مشروع "إيفرجرين لايف ستايل-بحيرات زيمبالي" جزء من منتج زيمبالي بحيرات زيمبالي الذي يحظى بتقدير كبير. ويتضمن شقق يتم بيعها على أساس التملك مدى الحياة. وهي موجهة نحو متطلبات سوق التقاعد لتأمين المعيشة التقاعد لمن هم فوق 55، وسوف يتوفر مركز للرعاية الصحية في المشروع، ومرافق معيشية مساندة بالإضافة الى مجموعة من وسائل الراحة لنمط حياة فاخرة. كما سيتيح للمقيمين الوصول إلى مجموعة واسعة من المرافق، بما في ذلك ملعب غولف جديد بعدد 18 حفرة، وبحيرة تبلغ مساحتها 30 هكتاراً، ومرافق رياضية، وطرق لاستيعاب سائقي الدراجات الهوائية، والعدائين، أو أولئك المتقاعدين الراغبين في التنزه فقط.

There is no impact on the financial statements at this time.

ولا يوجد تأثير على القوائم المالية في الوقت الحالي .

Best Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman

International Financial Advisors
[CR 20377 - Capital KD 72,000,000]

شركة الاستشارات المالية الدولية
(سجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧ - رأس المال ٧٢,٠٠٠,٠٠٠ د.ك.)
مجمع الصالحية - مدخل (١) - الدور الخامس - ص.ب: ٤٦٩٤ الصفاة - ١٣٠٤٧ الكويت - هاتف: ٣٢ ٨٤٤٤ ١ (٩٦٥) - فاكس: ٢٢ ٤٥٩ ٦٣١ (٩٦٥)

Al Salhiya Complex - Gate (1) - 5th Floor - P.O. Box: 4694 Safat - 13047 Kuwait - Tel: (+965) 1 8444 32- Fax: (+965) 22 459 631
email: info@ifakuwait.com - Website: www.ifakuwait.com